



2025 Joyous Celebration Package 歡聚宴會套餐

“Success is best when shared; together, we rise and celebrate our achievements as one.”

Novotel Century Hong Kong is pleased to offer Celebration Package starting from
HK\$6,888 per table of 10-12 persons for Chinese banquet or

HK\$768 per person for western dinner, including the following privileges:

讓我們一起共同分享喜悅，見證重要時刻，並送上充滿暖意的祝福及恭賀！

香港諾富特世紀酒店為您提供歡聚宴會套餐，中式晚宴每席10至12位用只需HK\$6,888起，
西式晚宴只需每位HK\$768起。套餐包括：

- Free flow of soft drinks, chilled orange juice and house beer for 3 hours
席間3小時無限暢飲汽水、橙汁及精選啤酒
- Free use of multi-functional LED wall and ceiling LED display
免費使用多功能LED幕牆及樓頂LED螢幕
- Free corkage for self-brought wine (1 bottle per table)
每席免收自備餐酒開瓶費乙瓶
- Free use of PA systems with wireless microphones
免費使用音響設備及無線收音咪

Early Bird Offer 早鳥優惠

For booking confirm on or before 31 October 2025, enjoy the additional privileges:
凡於2025年10月31日或之前預訂套餐，尊享限時禮遇：

10% service charge will be waived
免收加一服務費

Terms and Conditions 條款及細則：

- Valid till 31 December 2025 有效期至2025年12月31日
- Minimum booking of 4 tables for Chinese banquet or 60 persons for Western dinner is required
場地設有最低餐飲消費額，中式晚宴最少需預訂4席起，西式晚宴最少需預訂60位起
- The above prices are subject to 10% service charge 以上價目包括按原價計算之加一服務費
- Supplement charge applies on festive days 節慶日子另收附加費
- Should any dispute arise, the decision of Novotel Century Hong Kong shall be final and conclusive 如有任何爭議，香港諾富特世紀酒店保留一切最終決定權

Reservation or Enquiries 預訂或查詢

Tel 電話: (+852)2507 6605 Email 電郵: H3562-SB@accor.com

香港諾富特世紀酒店
Novotel Century Hong Kong

香港灣仔謝斐道238號
238 Jaffe Road, Wanchai, Hong Kong
T (852) 2598 8888 - F (852) 2598 8866 - E h3562@accor.com
novotel.com - all.accor.com - novotelhongkongcentury.com

